
  

  
        

Grundejerforeningen  Egesholm  
  

  
  
Referat  af  ordinær  general  forsamling  23.  februar  2015.  

  

Der  mødte  12  personer  foruden  bestyrelsen.  

  

1.   Valg  af  dirigent.  
Sten  Andersen  blev  valgt  uden  modkandidat.  
  

2.   Valg  af  3  stemmetællere:  
Vagn  Christiansen,  Keld  Fomsgaard  og  Leif  Holst  valgt  
  

3.   Formanden  aflægger  beretning  til  godkendelse:  
Beretningen  blev  godkendt.  
Der  kom  følgende  bemærkninger  til  beretningen:  

•   Der  viser  sig  revner  på  asfalt  på  2.  stikvej,  Formanden:  Dette  er  forventet  da  undergrunden  
arbejder.  Det  kan  ikke  realistisk  undgås  revner  i  fremtiden.  

•   En  person  spørger  om  der  evt  kan  anvendes  grus  i  stedet  for  kun  salt  til  
glatførebekæmpelse.  Formanden:  Evt  anvendelse  af  grus  vil  medføre  at  grus  vil  fylde  
regnvandsbrønde  som  så  skal  tømmes.  Generelt  var  der  tilfredshed  med  nuværende  niveau  
for  glatførebekæmpelse  incl  saltning  

•   Sankt  Hans  fortsætter  som  sidste  år,  Der  henstilles  til  at  der  ikke  henkastes  haveaffald.  Det  
oplyses  fra  salen  at  Frivillighed  gruppen  i  Egebjerg  er  i  gang  med  at  forberede  et  offentligt  
større  Skt  Hans  arrangement  i  Egebjerg  hvorfor  det  muligvis  kan  forventes  dalende  
tilslutning  til  ”lokale”  Skt  hans  bål.    

•   Der  er  udfordringer  med  hensyn  til  bomme  for  sti  til  Rådvedvej.  Bestyrelsen  har  mandat  til  
at  undersøge  muligheder  for  evt  at  flytte  eller  opsætte  ny  bom  for  at  forhindre  uhindret  
cykling  på  stien.    
  

4.   Kassereren  fremlægger  revideret  regnskab  til  godkendelse.  
Regnskabet  blev  godkendt.  

•   Der  er  een  person  i  salen  der  mener  at  der  bliver  brugt  for  mange  penge  på  græsslåning  om  
vedligehold  af  grønne  områder  (ca  25.000  kr/årligt)  Dette  omfatter  klipning  af  bålplads  4  
gange/årligt,  Område  ved  Rådvedvej  4  gange/årligt  og  vende  pladser  14  gange  årligt  (hver  
14  dag).  Personen  ønsker  at  standarden  sænkes  således  at  græsset  slås  sjældnere  og  
dermed  udgifterne  bliver  mindre.    
Denne  holdning  afføder  en  del  debat  hvor  flertallet  af  de  andre  mener  at  nuværende  
standard  er  passende  og  det  ikke  ønskes  at  reducere  niveauet.  Efter  længere  debat  
kommer  punktet  til  afstemning  hvor  11  personer  stemmer  for  at  bibeholde  standarden  og  
én  person  stemmer  for  at  nedjustere  niveauet.  
  

5.   Indkommende  forslag  –  Ingen  forslag  er  modtaget  inden  for  tidsfristen.  
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6.   Foreningens  arbejde  i  det  kommende  år:  
  
Bestyrelsens  forslag  godkendt.  

•   Bestyrelsens  tidligere  ønske  om  at  undersøge  muligheden  for  fusion  med  andre  
grundejerforeninger  forfølges  ikke  aktivt  længere  –  Dog  således  at  skulle  der  komme  en  
henvendelse  fra  de  andre  foreninger  behandles  denne  forspørgelsel.  

•   Der  er  fra  bestyrelsens  side  ønsket  at  oprette  en  hjemmeside  for  foreningen  –  OK  fra  salen  
•   2.  Stikvej  ønsker  en  ny  beplantningen  ved  vendepladsen.  Formanden  henviste  til  tidligere  

lignende  tilfælde  hvor  stikvejen  kollektivt  har  betalt  udgifter  til  beplantning  mm  men  
foreningen  har  afholdt  udgifter  til  rydning  af  gammel  beplantning.      

•   Der  er  ønske  om  fælde  /  kraftig  udtynde  træer  mod  Egebjergvej  herunder  evt  at  bekæmpe  
råger  ved  hjælp  af  skydning.  På  grund  af  det  principelle  i  en  sådan  sag  henvises  dette  punkt  
til  at  blive  taget  op  på  næstkommende  general  forsamling  under  indkommende  forslag  
med  behørig  annoncering  således  at  der  kan  træffet  en  beslutning.  Dette  punkt  blev  derfor  
officielt  notificeret  som  et  forslag  til  næste  generel  forsamling.    
  

7.   Budget  for  det  kommende  år:  
Godkendt  med  den  bemærkning  at  der  er  en  regnefejl  i  det  forslag  udsendt  (Forventet  
indbetaling  til  vejfond  12.500  kr  mod  fejlagtigt  skrevet  10.000  kr)  
  

8.   Valg  til  bestyrelsen:  
Morten  Baden  blev  genvalgt  uden  modkandidater.  
Ann  Sandberg  ønskede  ikke  genvalg.  Helle  Brøndum  (49)  blev  valgt  uden  modkandidater.  
Som  suppleant  blev  Leif  Holst  (10)  og  Henrik  Sandberg  (46)  valgt  
  

9.   Valg  af  revisorer:  
Steen  Andersen  (28)og  Jørgen  Christoffersen  (14)  blev  genvalgt  uden  modkandidater.  
Jan  Jørgensen  (6)  blev  valgt  som  suppleant.  
  

10.  Eventuelt  
Bestyrelsen  blev  af  en  fremmødt  opfordret  til  at  henvende  sig  til  kommunen  om  vedligehold  
standarden  af  stamvejen.  
  
  
Mødet  sluttede  i  ro  &  orden  kl  20:55  hvorefter  foreningen  var  vært  af  Hotdogs.  
  

  

  
  
  
  


